



P.O. Box: 48577, DUBAI, U.A.E.

Tel: 04 267 8866, Fax: 04 267 8855

P.O. Box: 457, SHARJAH, U.A.E.

Tel: 06 565 8866, Fax: 06 565 6699

E-mail: info@zulekha-hospitals.com • Website: www.zulekha-hospitals.com

ص.ب: ٤٨٥٧٧، دبي، ا.ع.م.

هاتف: ٢٦٧ ٨٨٦٦ - ٤ فاكس: ٢٦٧ ٨٨٥٥ - ٤

ص.ب: ٤٥٧، الشارقة، ا.ع.م.

هاتف: ٥٦٥ ٨٨٦٦ - ٦ فاكس: ٥٦٥ ٦٦٩٩ - ٦



Urea Breath Test

PATIENT PREPARATION & INSTRUCTIONS FOR SAMPLE COLLECTION

- Do not eat or drink for 5-6 hours prior to the test (Including water, smoking and chewing)
- Patient has to swallow the given capsules, along with 2/3 (two thirds) cup full of water, in the provided cup only.
- After 3 minutes, again drink 2/3 (two thirds) cups full of water and wait for 7 minutes more.
- Total waiting time is 10 minutes after consuming the capsule.
- Take a deep breath and hold for approximately 10 seconds.
- Then blow slowly through the straw into the balloon, until it is firm.
- Hand over the balloon to the sample collector.

FOLLOWING MEDICATIONS CAUSE INTERFERENCE WITH THE TEST AND THEREFORE NEED DISCONTINUATION. PLEASE CONSULT WITH TREATING DOCTORS FOR THIS.

- Antibiotics for 4 weeks prior to the test.
- Sucralfate for two weeks prior to the test.
- Losec (Omeprazole), Zoton (Lansaprazole) or Sumac for 1 week prior to the test.

فحص اليوريا في النفس

الإرشادات والتحضيرات لتحضير المريض لجمع عينة البول لفحص اليوريا

- لا تأكل ولا تشرب (بما فيها الماء، أو التدخين، أو مضغ العلكة) قبل جمع العينة لـ ٥-٦ ساعات على الأقل.
- على المريض مضغ حبوب معينة من الدواء ستعطى له، مع شرب ثلثي كوب من الماء الذي سيعطى له أيضاً.
- بعد مرور ٣ دقائق سيعطى له ثلثي كوب أخرى من الماء ليشربها وينتظر لـ ٧ دقائق بعدها.
- إجمالي الوقت الكامل للإنتظار بعد مضغ الحبوب حوالي ١٠ دقائق.
- خذ نفساً عميقاً واحبس الهواء قليلاً لعشر ثوان داخل صدرك قبل إخراجه بالزفير.
- ثم أخرج الهواء ببطء عبر الماصة إلى البالون حتى يمتلأ.
- اعط البالون عندها إلى المسؤول عن جمع العينة.
- قد تتعارض بعد الأدوية مع عمل هذا الفحص وبالتالي تناولها سيؤثر على نتيجة الفحص. من فضلك إسأل طبيبك بخصوص تناولك لأي أدوية قد تتعارض مع إجراء هذا الفحص.
- كالمضادات الحيوية لـ ٤ أسابيع قبل إجراء الفحص.
- ساكر الفيت لإسبوعين قبل عمل الفحص.
- لوزيك (أوميبرازول)، زوتون (لانسابرازول)، أو سوماك لأسبوع قبل الفحص.